



# Jussforeningen

LILLEHAMMER

Dato: 03.05.22  
Dato: 03.05.2022

<b>Til stede:</b>	Vilde, Vemund, Julie, Sandra, Emilie, Tiril, Herman
<b>Ikke møtt.</b>	Idiris
<b>Sted</b>	1Ø1046

SAK	BEHANDLET	ANSVAR
1	<b>Sist møte:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Nytt møte, felles møte og teambuilding 25.mai.</li><li>• Hvis det blir fint vær tar vi grilling på strandpromenaden, med leker.</li><li>• Prøver å ta bilder med pique av alle på fellesmøte</li></ul>	
2	<b>Siden sist</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Andrea har blitt ny leder for samfunnsstyret</li><li>• Sosial og ald må få medlemmene til å skrive under vedtektene</li></ul>	
3	<b>Kick Off</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kick off begynner 15.august</li><li>• Prøve å få til grilling første dagen (mandag, 15)</li><li>• Dag 2, opplegg på brenneriet, prøve å få til quiz som et lukket arrangement på brenneriet, før fest etterpå.</li></ul>	



# Jussforeningen

LILLEHAMMER

4	<b>Status genser</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• De er bestilt og vil være klare til skolestart</li></ul>	
5	<b>Sponsorer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Er i dialog med spenst, men det tar litt tid.</li><li>• Fika er vi også i dialog med. Prøve å få noe mer konkret, skriftlig fra de.</li><li>• Brenneriet har ikke svart, men vi fortsetter å prøve å få kontakt</li><li>• Thallaug er fortsatt hovedsponsor</li><li>• Odontia har heller ikke svart</li></ul>	
6	<b>Sosial</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Fått 120 plasser til 17.mai</li><li>• Driver å planlegger sommerfest</li><li>• Fått ny økonomiansvarlig, Martin</li><li>• Skal ha teambuilding på torsdag</li></ul>	
7	<b>Idrett</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Prøve å få til teambuilding</li><li>• Cecilie er økonomiansvarlig</li></ul>	
8	<b>Fag</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Prosedyrekonkurransen er snart og den er på plass</li><li>• Har flere gjesteforelesninger fremover</li><li>• Cecilie er økonomiansvarlig</li></ul>	
9	<b>Ald:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Fortsetter med ringerunden</li><li>• Har blitt lagt et utkast til dagen samt utkast til sponsorer</li></ul>	
10	<b>Økonomi:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vipps er fikset</li><li>• Har laget ferdig skjema for utbetalinger</li><li>• Skjema vil legges ut i HS gruppen og i en felles gruppe for alle i jf om Vilde skal lage</li></ul>	



# Jussforeningen

LILLEHAMMER

11	<b>Markedsføring:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Fikser bilder og videoene fra JFL.</li><li>● Skal lage aftermovie</li><li>● Nettsiden er snart på plass</li><li>● Få til en oversikt over arrangementer og eventuelt andre ting som er relevant for studentene</li></ul>	
12	<b>JFL:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Har hatt møte hvor man gikk gjennom årets tur</li></ul>	
13	<b>Diverse:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Vi trenger nye oblater for neste år.</li></ul>	

I.A.A